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سهل آبادي در آيين بزرگداشت روز صنعت و معدن استان آذربايجان شرقي؛شيوه وصول
مالیات به خصوص در مالیات ارزش افزوده درست نیست

با حضور نايب رئيس مجلس شوراي اسلامي از تلاش هاو خدمات سيد عبدالوهاب سهل آبادي قدرداني گرديد.

در همایش گرامیداشت روز صنعت و معدن استان آذربايجان شرقي كه با حضوردكترمسعود پزشكيان نايب رئيس مجلس شوراي اسلامي، رضا رحماني قائم مقام وزير صنعت،

معدن و تجارت،حجت الاسلام محمد علي آل هاشم نماينده ولي فقيه و امام جمعه تبريز، استاندار، نمايندگان مجلس شوراي اسلامي، مديران اجرايي،مسولان دستگاه هاي دولتي،

روساي تشكل هاي اقتصادي و جمع كثيري از توليد كنندگان و صنعت گران استان آذربايجان شرقي، عصر چهارشنبه در تبريز برگزار شد، از تلاش ها و خدمات رئيس خانه

صنعت،معدن و تجارت ايران در حل مشكلات فعالان اقتصادي قدرداني گرديد.

سيد عبدالوهاب سهل آبادي در اين همايش گفت: صنعتگران و تولید کنندگان کار می کنند و مالیاتش را هم می دهند اما تسهیلات بانکی که نرخ آن با جرائم و دیرکردش به بيش

از٣٠درصد می رسد، نمی تواند چرخ صنعت کشور را به چرخش درآورد.

وی خطاب به دولتمردان گفت: اگر ما را به عنوان رزمندگان جبهه اقتصادی می دانید، با ما هم مثل رزمندگان جبهه نظامی برخورد کنید.

سهل آبادی با بیان اینکه هنوز توقعات به حق و قانونی صاحبان صنایع محقق نشده است، اظهار کرد: این موضوعی است که سال هاست آن را تکرار می کنیم اما گوش شنوايي

وجود ندارد.

وی افزود: بارها و بارها گفته ایم تولیدکنندگان نمی گویند ما مالیات نمی دهیم، اما می گویند طریقه وصول مالیات به خصوص در مالیات ارزش افزوده درست نیست؛ وقتی

تولیدکنندگان محصولات خود را به چک های طویل المدت می فروشند، انصاف نیست هر سه ماه سازمان امور مالیاتی گریبان ما را بگیرد و از پولي که قرار است سال آینده دریافت

کنیم، مالیات همراه با جریمه اخذ کنيد.

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران افزود: اگر واقعا قبول دارید تولید می تواند اقتصاد کشور را نجات دهد، چرا یارانه تولید را نمی دهید و افتخار می کنید که جرايم ما را

بخشیده اید؟ ما جرمی نکرده ایم که ببخشید، این افتخاری برای شما و منتی برای ما نیست.

سهل آبادی اضافه کرد: ما دنبال حمایت صرف دولت نیستیم، به دولت می گوییم وزارت صنعت را به ما دهید تا ما اداره کنیم. امروز صنعت گران کشور با اتفاق هاي ویژه ای

مواجه شده اند.انتظار ما از دولت درباره يكسان سازي نرخ ارز هنوز پابرجاست، چرا باید نسبت به کالای قاچاق اینگونه گرفتار شویم و كالاي قاچاق وقتی دری بسته می شوداز در

دیگر وارد شود.

وی ادامه داد: پیشنهادهای خوبی را به مرکز پژوهش های مجلس و دولت دادیم اما هنوز نتايج اين پيشنهادها مشخص نشده است.

حجت الاسلام والمسلمین محمدعلی آل هاشم نيز در اين همايش گفت:حل مشکلات مالی بخش صنعت، فراهم آوردن زمینه دسترسی به فناوری های جدید و جذب سرمایه های

داخلی و خارجی، ضرورت توسعه بخش خصوصی و توسعه سامانه های ارتباطات و حمل نقل جهت دسترسی به بازارها و زمینه سازی برای جذب نیروی انسانی متخصص است.

وی ادامه داد: این یکی از مهمترین دغدغه های مقام معظم رهبری است و برای حل این مشکلات راهبرد اقتصاد مقاومتی را مطرح کرده اند و اقتصاد مقاومتی اقتصادی است که

حتی در شرایط فشار و تحریم، زمینه رشد اقتصاد و شکوفایی کشور را فراهم می کند.

حجت الاسلام آل هاشم با بیان اینکه اقتصاد مقاومتی مطمئن ترین راهبرد برای حل مشکلات اقتصادی کشور است، یادآور شد: امروز کشور ما در موقعیتی قرار دارد که نیاز به

اقتصاد مقاومتی در برابر توطئه های دشمنان دارد و این مطمئن ترین راهبرد برای حل مشکلات اقتصادی کشور است و برای پیروزی در جنگ اقتصادی دشمنان لازم است

راهبردهای اقتصاد مقاومتی را عملیاتی کنیم.

وی ادامه داد: شکوفایی صنعت در سایر بخش های اقتصاد کشور موجب رونق می شود که باعث پایداری و رشد اقتصاد کشور است.

حجت الاسلام آل هاشم افزود: امروزه اکثر مشاغل جامعه به طور مستقیم و غیرمستقیم به بخش صنعت وابسته اند و بیشترین اشتغال کشور در این بخش است به گونه ای که

18 درصد اقتصاد کشور مربوط به این بخش است، اما سهم صنعت و معدن در توسعه و پیشرفت کشور بسیار بیشتر است.

وی اضافه کرد: ملت غیور ایران بیش از سه دهه در برابر توطئه های دشمنان استقامت کرده است و دستاوردهای خوبی در زمینه های مختلف داشته است و معتقدم روز به روز

جایگاه ایران در زمینه های مختلف در منطقه و جهان ارتقا پیدا خواهد کرد؛ در این پیروزی ها شما صنعتگران و تولیدکنندگان نقش اساسی داشته اید و خواهید داشت.

نائب رئیس مجلس شورای اسلامی نیز در این مراسم، گفت: برازنده کشور ما و جوانان ما نیست که بیکار باشند، کالایی که در ایران تولید می شود باید بهترین باشد و این در عمل

باید ثابت شود.

مسعود پزشکیان با بیان اینکه صنعت گران و تولید کنندگان باید با اطمینان بتوانند کار کنند، گفت: باید باور کنیم کسی که می تواند در این کشور هزار نفر، پنج هزار نفر و بیشتر را

سر کار ببرد، قابل احترام است و باید تکریم شود و نباید نگاه های تنگ نظرانه بر آن ها وجود داشته باشد.

وی ادامه داد: صاحبان خرد و اندیشه خدا را می شناسند و باید فرهنگ کار، کوشش، خلاقیت و بیداری را در جامعه پمپاژ کرد تا بتوانیم در آینده شاهد رشد صنعت و رفع معضل

بیکاری شویم.
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